

Title (en)
SKI BOOT.

Title (de)
SKISTIEFEL.

Title (fr)
CHAUSSURE DE SKI.

Publication
EP 0568668 A1 19931110 (DE)

Application
EP 92923489 A 19921121

Priority
DE 4138801 A 19911126

Abstract (en)

[origin: DE4138801A1] All ski boots have in common that the shell is centered with respect to the sole. The object of the invention is to preserve the natural (diverging) position of the feet when the ski boots are linked to the skis. For that purpose, the shell (3) is not centered with respect to the sole (4) so that the longitudinal axis (2) of the shell is inwardly deflected (5) in the longitudinal direction of the boot in the area of the heel with respect to the longitudinal axis (1) of the sole.

Abstract (fr)

Dans toutes les chaussures de ski, la coque est centrée par rapport à la semelle. L'objet de l'invention est de garder la position naturelle (divergente) des pieds lorsque la chaussure de ski est reliée aux skis. A cet effet, la coque (3) n'est pas centrée par rapport à la semelle (4), de sorte que l'axe longitudinal (2) de la coque est dévié (5) vers l'intérieur dans le sens longitudinal de la chaussure dans la zone du talon par rapport à l'axe longitudinal (1) de la semelle (1).

IPC 1-7
A43B 5/04

IPC 8 full level
A43B 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
A43B 5/0468 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9310681A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH FR IT LI

DOCDB simple family (publication)
DE 4138801 A1 19930527; DE 4138801 C2 19940127; EP 0568668 A1 19931110; WO 9310681 A1 19930610

DOCDB simple family (application)
DE 4138801 A 19911126; DE 9200975 W 19921121; EP 92923489 A 19921121